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Eva Alcón es reuneix per primera vegada en 
la nova consellera d’Universitats, Josefina 
Bueno 
Durant la trobada també s’ha tractat la situació en què es troben les universitats ara 

que es liquidarà el deute històric que arrosseguen des de 2008 

La consellera d’Innovació, Universitats, Ciència i Societat Digital, Josefina Bueno, s’ha 

reunit avui amb la rectora de l’UJI, Eva Alcón, dins de la ronda de contactes que ha iniciat 

amb totes les rectores i els rectors de les universitats valencianes des que va prendre 

possessió dilluns passat, 16 de maig. 

Tant la consellera com la rectora han considerat la trobada com a «necessària i positiva» en 

haver-hi pogut analitzar els principals reptes de la universitat i les seues prioritats de cara al 

pròxim curs acadèmic. En aquesta reunió de treball, la consellera ha definit les línies de 

treball per als pròxims mesos i ha destacat la voluntat de la Generalitat Valenciana per 

treballar al costat de les universitats públiques valencianes en tots aquells assumptes en els 

quals estiguen implicades, tenint en compte, a més, les particularitats de cadascuna. 
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Entre aqueixos 

reptes, la rectora de l’UJI ha transmès a la consellera «la necessitat que prioritze l’elaboració 

del nou model de finançament del sistema universitari i l’aprovació i aplicació del conveni del 

personal laboral de les universitats públiques valencianes», extrem en el qual la consellera 

ha coincidit i pel qual s’ha compromès a continuar treballant per a donar-li prioritat. 

Bueno ha afirmat que «continuarem treballant amb les universitats per a aconseguir el millor 

pla de finançament dotant-lo d’estabilitat pressupostària i també ens centrarem en 

l’elaboració d’un conveni col·lectiu per a les universitats i consolidar els múltiples projectes 

que hi ha en marxa». 

Per part seua, Alcón ha argumentat que «aquestes dues mesures són essencials, al costat 

d’un marc legislatiu adequat, per a garantir la sostenibilitat del sistema universitari i avançar 

en l’estabilització de plantilles i la reducció de la temporalitat». 

Durant la trobada també s’ha tractat la situació en què es troben les universitats ara que es 

liquidarà el deute històric. El Consell ha destinat des de 2016 més de 730 milions d’euros 

per a acabar en aquest 2022 amb el deute històric contret amb les universitats públiques 

valencianes, complint amb el pagament íntegre dels compromisos de finançament adquirits 

per la Generalitat en el conveni de 2008. 

 


